





YWIES

中西融合 Mix of East & West



植根中国 贡献全球 承前启后 九十年优质教育

Heritage and Innovation: 90 Years of Quality Education

推华国际教育学校 提倡全人教育,致力创建积极、关爱、愉悦、充满欣赏的教育环境,为学生提供理想的学习及生活经历。耀华致力把国际教育带到您的家园,使学生不出国门,也能真切体验国际教育氛围,接受优质的中英双语教育。耀华竭力培养孩子对不同文化的理解和尊重,培养孩子自信、健康的人格,成就既有中国深厚文化底蕴、又拥有国际视野的人才。

近90年办学经验

耀华国际教育学校建基于耀中国际学校多年在香港及内地城市推行优质国际教育的经验之上。成立于1932年的耀中在过去近90年间致力培育学生掌握面对国际议题及21世纪挑战所需的技能,耀中及耀华所建设的独特课程体系得到了世界的广泛认同。

香港耀华国际教育机构主席叶国华教授、行政总裁及校监陈保琼博士,结合开办国际学校并提供全方位教育服务的经验,创办了以招收中国学生为主,兼收外籍学生的耀华国际教育系列。1998年于上海成立耀华国际教育中心。2000年在烟台开办第一所耀华国际教育学校,提供从幼儿教育至高中课程。2001年,成立上海长宁区耀华专修学校。随后在重庆、深圳、上海、北京、日照及青岛开设耀华国际教育幼儿园及耀华婴幼儿教育中心。2012年耀华在北京亦庄启动了保华国际教育园项目,而落户在此的北京市大兴区耀华京港学校(耀华国际教育学校北京校区)已于2017年启用。耀华国际教育学校广州校区及上海浦东新区民办沪港学校(耀华国际教育学校上海临港校区)已分别于2014年及2015年的9月正式开学。位于浙江桐乡的桐乡市耀华学校(耀华国际教育学校浙江桐乡校区)也在2017年9月开办。2018年,耀中社区书院升格为耀中幼教学院,开办幼儿教育(荣誉)学士学位课程。自此,耀中耀华可提供从幼儿教育、小学、中学到大学全学段课程。耀华于2019年在上海创立了耀华婴幼儿探索中心,为父母展示有效回应婴幼儿需要的互动策略和为婴幼儿发展提供早期教育支持。



上海浦东新区民办沪港学校(**上海耀华临港校区**),位于上海浦东新区临港新城。学校占地约60亩,建筑面积约为两万平方米。该校区由海外顶级校园公司设计,建筑风格大气时尚,充满现代美感,校园配有先进空气过滤系统、中央空调的教学



楼、综合楼以及宿舍楼,力求为学生营造一个安全、舒适、愉悦的学习和生活空间。学校拥有充足、先进的教学及生活设施,包括宽敞的教室、现代化的实验室、图书馆、多媒体中心、大剧院,以及足球场、篮球场、网球场等运动设施,同时还设有音乐室、练琴室、艺术中心、舞蹈房。学校采用寄宿制,为学生提供配套设施完善的学生宿舍,并配备中外籍宿舍老师负责学生的管理及照顾,为学生的校园学习和生活提供悉心周到的服务。

融汇东西 – 培育拥有国际视野的双语人才

耀华的教学方式融汇东西教学方法和理论,形成兼顾中外学生需要的课程,增强学生的学习底蕴。耀华的小学及初中课程,是以中国国家课程为基础和核心,引进海外先进教学资源,重视中英双语能力。课程既保留中国课程体系在知识基础和知识系统上的优势,亦注入西方课程中重视学生批判思维、创造力、团队合作和解决问题等能力的教学特点。除了强调数学等基础学科的扎实训练外,亦非常重视培养学生的中英双语能力和多元文化视野,为学生将来升学奠定坚实的基础。完成初中课程后,学生可在耀华就读四年制的课程,包括两年制的国际中学教育普通证书课程(IGCSE)和两年制的普通教育高级证书课程(A Level)。



随着临港校区的开设,在上海的耀华得以将课程和教育服务从小学贯穿至高中,为更多中外籍适龄学生提供优质的教育课程及服务。耀华提供的国际教育可让学生在任一学段衔接世界各地的学校。

全方位的英语学习环境 - 预备进入海外顶尖大学

耀华一直注重"寓学习于生活",致力营造自然纯正的英语环境和国际氛围。耀华采用中外教师合作教学的模式,校内的外籍专业教师不仅教授英语,更通过英语来教授学科内容,学生更能在跨文化的环境中真正体验到国际教育的模式。同时,学校还开设英语强化课程及组织学生到英国萨默塞特(Somerset)的耀华校舍参加英国沉浸式英语及文化体验课程,使学生能够更有效地培养跨文化沟通的能力。

英国萨默塞特耀华教室 - 独特的英语及生活教育课程

萨默塞特耀华教室是耀华每年定期举办的特色课程之一,是耀华小学及中学课程的重要组成部分,所有六年级、八年级及十年级的学生必须参加。2006年耀华在英国萨默塞特传统英式小村庄西布利(Sibley's Barn)设立校舍,让学生亲身体验全英语学习环境,迄今已逾十年之久。为了让更多学生有机会在海外学习并使课程更丰富,耀华于2016年建立萨默塞特英语学习中心新校舍一一Knowle Hall。这个英国维多利亚式庄园校舍位于西布利校舍附近,占地15英亩。英国校舍让耀华学生沉浸于纯英语环境,提高英语水平;同时,更能增进国际文化交流,并增强学生的自信心及独立能力,使学生学会团队合作、提高领导力。学生回国后会在学校课堂延续在萨默塞特的学习内容。



独特的教学模式 - 中外籍双校长管理及双教师合作教学

耀华通过独特的中外籍双校长管理及双文化教学体系,与传统的管理及双语授课模式不同,旨在让学生在潜移默化中学习到东西方知识和文化,并强化其关联性。中外籍老师根据学生所学主题,通过大量的课前准备,共同商讨教学形式及内容,并以灵活的合作教学形式,取长补短,互相启发。这种跨文化跨语言的整合教学,能够从不同的文化视角,培养学生多元的批判思维及解难能力。

全人教育 - 促成平衡全面的身心发展

耀华相信:教育不应仅仅是传授知识和技能,更旨在全面提高人的综合素质。因此,耀华不仅帮助学生在学术上打好基础、获得国际认可的学术资格,更把培养学生的完整人格作为目标,使学生在双语及多元文化的学习环境中,在学术、社会性、体能和精神各方面获得平衡的全面发展。

品格教育 – 培养有社会责任感的良好公民



耀华相信"教育的根本在于品格的塑造",所以耀华把品格教育融入课程内,通过精心设计的、丰富多彩的项目和活动,培养学生具备生活及未来工作所需的品质。耀华让学生意识到他们对家庭、学校、社会所肩负的责任,形成服务社会、贡献群体的良好品格。每年,耀华学生都有机会参与诸如探访敬老院、孤儿院这样的社会服务。耀华更举办名为"希望种子"的系统性公益慈善活动,目标是在中国不同的农村地区建立希望种子学校,藉此让学生在全球化的社会学会积极参与,对全球人类彰显爱心与关怀。

升读世界知名学府 - 让学生尽展所长

国际公认的课程和耀华高质量的教学成果,确保耀华学生顺利升入英、美、澳、加等海外知名大学学习。上海耀华临港校区首届毕业生100%获得海外大学的录取,其中67%的大学是排名世界前100的大学(根据"2020 QS世界大学排名")! 首届毕业生总共收到65份海外大学的录取通知书,更有五位同学喜获奖学金。其中包括英国伦敦政治经济学院、伦敦大学学院、澳大利亚悉尼大学、美国加州大学等世界顶尖大学,以及美国加州艺术学院等知名艺术院校。

环球合作伙伴 – 与世界接轨

从教学实践至教学水平评估,耀华均参考及采用国际广泛认可的方法和制度,并与中外教育专家保持紧密联系、交流,以确保教育质量不断提高。广州、上海及烟台耀华是剑桥大学国际考评部(CAIE)授权注册的剑桥国际考试中心,耀华还是英国巴斯大学及美国伊利诺大学香槟分校在华的主要合作者。

Yew Wah International Education School takes a holistic approach that creates a

positive, caring, joyful and appreciative learning environment and nurtures the whole person. It prepares students to look beyond the walls of the classroom and their countries and launches them on a personal journey of growth to become confident, balanced individuals with international perspectives.

Approaching 90 Years' of Educational Experience

Yew Wah International Education Schools are built upon the many decades of experience of Yew Chung International Schools in offering quality international education in Hong Kong and mainland China. Founded in 1932, Yew Chung for near 90 years has committed to nurturing students' ability to face the global issues and challenges of the 21st century. As a credit to its near 90 years of excellence in education, worldwide recognition has been accorded to the unique curriculum that Yew Chung and Yew Wah have taken much time and effort to establish.

Professor Paul Yip Kwok-wah and Dr Betty Chan Po-king have founded the Yew Wah series of schools with a passion to bring international education to mainland Chinese students. Yew Wah International Education Centre was first set up in Shanghai in 1998, and the first YWIES was founded in Yantai in 2000, providing international education programmes from Early Childhood Education to Upper Secondary. In 2001, Yew Wah School of Shanghai Changning was established. Yew Wah continued to extend its education services by starting up Yew Wah International Education Kindergartens and Yew Wah Infant and Toddler Education Centre in Chongqing, Shenzhen, Shanghai, Beijing, Rizhao and Qingdao. In 2012, Yew Wah initiated the "B&P International Education Park" project in Yizhuang, Beijing where YWIES Beijing opened in 2017. YWIES Guangzhou in Huadu and YWIES Shanghai Lingang in Pudong opened in 2014 and 2015 respectively. The new YWIES campus in Tongxiang also opened in September 2017. In 2018, Yew Chung College of Early Childhood Education (YCCECE) launched its Bachelor of Education (Hons) in Early Childhood Education programme. YCIS and YWIES now provide through-train education service from early childhood, primary, secondary to university education. Yew Wah Infant and Toddler Discovery Centre (YWITDC) is established in 2019 in Shanghai. It demonstrates to parents the skills in responding effectively to children's education needs and to provide early childhood education support to every child.

YWIES Shanghai Lingang is set up in Lingang, Pudong and occupies a total land area of 60mu with a construction area of around 20,000 square metres. The campus is envisioned as a holistic and vibrant community that nurtures the educational development and social interaction of young students to help them grow into healthy, active and productive members of society. The state-of-the-art equipment, spacious classrooms, modern library, multimedia centre, theatre, gymnasium, sports grounds, music room, art centre, dancing room and student residence hall, with Chinese and foreign residence hall staff, provide students with everything they need.



Integrated Curriculum

YWIES integrates the essence of Eastern and Western education philosophies to create an integrated curriculum to meet the needs of students. YWIES Primary and Secondary programmes, which is a comprehensive curriculum built upon the Chinese education which



excels at providing knowledge basics and systemic learning and Western education emphasis on critical thinking, creativity, teamwork and problem solving. Apart from intensive and required courses, it develops bilingual abilities and multicultural prospective of students, and offers promising study pathways for children who plan to pursue international education. After completion of Lower Secondary education, students can continue the Upper Secondary education. With the establishment of Shanghai Lingang Campus, Yew Wah provides education to Chinese and foreign students in Shanghai and neighbouring cities with international education programmes ranging from Primary to Upper Secondary education in a unique international setting. With the integrated curriculum YWIES offers, Yew Wah students can be admitted to overseas schools at any level of study.

English Immersion Environment

An authentic English learning environment and highly international atmosphere are created for students, enabling them to effectively build experience and succeed in cross-cultural interactions. As foreign teachers and Chinese teachers work closely together, students will truly be able to experience international teaching styles in a cross-cultural and English immersion environment. YWIES has an excellent team of professional foreign teachers that are experienced in enhancing students' English language skills through the Intensive English Learning Programme (IELP) and English Immersion Programme at the Somerset Yew Wah Classroom, UK.



Somerset Yew Wah Classroom, UK

Somerset Yew Wah Classroom programme is a unique English language and life education programme in the Yew Wah curriculum. It is a key component of Yew Wah's Primary and Secondary curriculum and is offered to our Grade 6, Grade 8 and Grade 10 students in each academic year. In 2006 Yew Wah established the Somerset English Learning and Cultural Centre to create occasions for students to experience an authentic English environment. The Centre is located in a traditional English village in Somerset Sibley's Barn. In order to further enrich our programme and provide more opportunities for students, a new campus has also been established in 2016, known as Knowle Hall, a newly redecorated Victorian-era country house, built on 15 acres of land in beautiful open parkland, situated closely to our Sibley Barn's Centre. Through this Somerset Yew Wah Classrom, Yew Wah students have the opportunity to immerse themselves in a truly English language learning environment to gain cross-cultural experience and to enhance students' self-confidence, independence, teamwork and leadership. The educational programme in Somerset will be continued upon students' return to China.



Co-Principals and Co-Teaching Models

Through the Co-Principals and Co-Cultural models, they allow more comprehensive opportunities for students to be immersed in Western and Eastern cultures and knowledge. Based on the themes that students are studying and through extensive pre-class preparations, the teaching team comprising Western and Chinese teachers discusses the teaching methods and content to work out a teaching plan. Through flexible Co-Teaching, they can learn and draw inspiration from each other. The Co-Teaching model allows more interaction and fun learning between teachers and students. It also helps students develop critical thinking and problem-solving skills.

Holistic Approach

YWIES believes in the function of education of enhancing human qualities in an all-round way, instead of mere transmission of knowledge and skills. Therefore in addition to building up a strong academic foundation for students and helping them obtain internationally recognised qualifications, YWIES offers a well-rounded and balanced education which nurtures the whole child academically, socially and spiritually in a bilingual and multicultural learning environment.

Character Education

"The foundation of education is the formation of character." YWIES has specially designed various projects and activities to build up students' knowledge and practical experience for life and work. Students will learn to assume responsibilities to family, school, the community and others. Every year students will have opportunities for social services such as visiting homes for the aged and orphanages. Through Yew Wah's first system-wide Seeds of Hope project aiming to establish Seeds of Hope Schools in rural China, so that students become aware of the necessity of involvement and action in our globalised society, and demonstrate love and care for all people around the world.



Outstanding University Acceptance

With the internationally recognised curriculum and the high-quality teaching, graduates from YWIES have been accepted into renowned universities in the UK, the US, Australia, Canada and other well-known overseas universities. All graduates of YWIES Shanghai Lingang have received offers from overseas universities, of which 67% are from the top 100 universities in the world. The first graduates received a total of 65 offers from overseas universities and five of those students won scholarships. They got offers from the most famous world-class universities, such as the London School of Economics and Political Science, University College London in the UK; University of Sydney in Australia; University of California and California Institute of the Arts in the US.

Global Partners

YWIES adopts internationally recognised teaching practices and assessment systems and liaise with educational experts worldwide to maintain its quality education for students. YWIES in Shanghai, Guangzhou and Yantai are the authorised examination centres of the Cambridge Assessment International Education (CAIE) and as the major partner of University of Bath and University of Illinois at Urbana-Champaign in mainland China to offer the training programmes and examination services of these widely recognised institutions.

课程简介 Programmes



上海耀华提供四年制的课程,其中包括两年制的国际普通中学教育文凭课程(IGCSE)及两年制的高中高级学历课程(A Level)。课程和考试为国际认可,为学生日后进入海外顶尖大学学习,并成为优秀的世界公民打下坚实的基础。

YWIES Shanghai offers a four-year Programme which is divided into two stages: a two-year International General Certificate of Secondary Education (IGCSE) programme and a two-year General Certificate of Education Advanced Level (A Level) programme. The programmes are internationally recognised and facilitate students' pursuit of further studies overseas.

课程以中国国家初中课程为基础和核心,并引入海外优质教育资源。既奠定扎实的学科基础,亦培养学生英语沟通、英语综合运用和独立思考的能力,帮助学生顺利衔接国际高中课程,如IGCSE和A Level。

A school-based curriculum is developed from the Chinese National Curriculum and integrated with the overseas high quality resources. It effectively improves students' English proficiency and independent thinking abilities, which prepare them for the IGCSE and A Level programmes.



课程以中国国家小学课程为基础和核心,并引入海外优质教育资源,兼顾中西方教学优点。除了强调数学等基础学科的扎实训练外,亦非常重视培养学生的中英双语能力和多元文化视野,为学生将来升学做好充分的准备。

Our Primary Programme is developed from the Chinese National Curriculum and integrated with the overseas high quality resources. Apart from intensive and required courses (e.g. Mathematics), YWIES Shanghai develops bilingual abilities and multicultural prospective of students, and helps students to prepare for their future pursuit of international education.

联系我们 Contact Us

上海耀华临港校区招生部 Admissions Office

上海市浦东新区南汇新城镇银莲路2号, 201306

No.2 Yinlian Road, Nanhui New Town, Pudong, Shanghai, 201306

电话 Tel : 400 021 0042 / (86 21) 6118 0809

传真 Fax : (86 21) 6118 0801

电邮 Email : enquiry.shpd@ywies.com

网址 Website: www.ywies-shpd.com

香港耀华国际教育机构

Hong Kong Yew Wah International Education Foundation www.yewwah.com

耀华国际教育学校(北京、上海、广州、烟台、桐乡)

Yew Wah International Education School

(Beijing, Shanghai, Guangzhou, Yantai, Tongxiang)

耀华国际教育幼儿园(上海、重庆、青岛、日照)

Yew Wah International Education Kindergarten (Shanghai, Chongqing, Qingdao, Rizhao)

耀华婴幼儿教育中心 (深圳)

Yew Wah Infant and Toddler Education Centre (Shenzhen)

耀华婴幼儿探索中心 (上海)

Yew Wah Infant and Toddler Discovery Centre (Shanghai)